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NOTULEN VAN DE JAARVERGADERING VAN OLDEBERT, vereniging van 
Dorpsbelangen Tolbert,
gehouden op 20 maart 2024 om 19.30 uur in de CazemierBoerderij
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------
---------------

Aanwezige bestuursleden:
Bonne de Boer voorzitter
Fokke Dijkstra secretaris
Ynze Faber penningmeester
Anja van Wijk bestuurslid
Martin Weerd bestuurslid
Notulist: Sytske Everink

Aanwezige leden: 16

1. opening
De voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur en heet een ieder welkom.

2. mededelingen
De voorzitter meldt dat de Dorpsvisie gereed is en dat de inwoners van Tolbert  op 1 mei 
2024 om 19.30 uur kennis kunnen nemen van deze Dorpsvisie. De Dorpsvisie is opgesteld
door Martin Weerd met inzet en inbreng van derden, waaronder de bewoners/ 
verenigingen en scholen van Tolbert.

3. ingekomen stukken
Er zijn geen ingekomen stukken.
De secretaris meldt dat bij hem de navolgende personen zich hebben afgemeld voor de 
vergadering:
Bakker Van Esch
Dhr. E. v.d. Woude
Mevrouw J. de Boer
Dhr. C. Stehouwer
Dhr. B. Bosman
Dhr. S. Beukema
Dhr. J. Engels
Mevr. K. de Weerd-Koot
Dhr. M. Bouma
Dhr. S. Cazemier

4. vaststellen agenda
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.
Dhr. Riepma geeft aan dat het punt ‘contributie’ conform de statuten altijd op de agenda 
dient te staan. Aangegeven wordt dat de contributie onder punt 8 wordt behandeld.

5. bestuursverkiezing
Ynze Faber (penningmeester) is aftredend en herkiesbaar. Ynze Faber heeft aangegeven 
herkiesbaar te zijn. De vergadering stemt hier unaniem mee in.
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6. notulen jaarvergadering van 27 maart 2023
De betreffende notulen worden ongewijzigd vastgesteld en goedgekeurd. De voorzitter 
geeft aan dat de stukken voor de komende jaarvergaderingen op een duidelijker manier op
de website zullen zijn terug te vinden.

7. jaarverslag secretaris 2023
De secretaris geeft een korte toelichting op het jaarverslag.

Op de laatste pagina van het verslag wordt gesproken over de Hoofdweg, dit dient de 
Hoofdstraat te zijn.

8. jaarverslag penningmeester 2023 en begroting 2024
De penningmeester licht de cijfers toe. Inzake de “subsidie dorpsvisie” van € 10.000,-- 
geeft de penningmeester aan dat een klein deel daarvan in 2023 is gebruikt, en de 
volledige afrekening in 2024 zal plaatsvinden.
Voor wat betreft de contributie geeft de penningmeester aan dat deze al jaren € 10,-- per 
lid is en dat dit ook voor 2024 weer het geval zal zijn.

Vraag: naar aanleiding van de cijfers: Volksvermaken was begroot € 300,-- maar 
uiteindelijk is dit € 462,-- geworden. Waar zit dat verschil in.
Antwoord: In 2022 (Corona-tijd) heeft Oldebert geen nota van Volksvermaken ontvangen.
Deze kwam pas in 2023. Dat maakt het verschil van € 162,-- tussen het begrote bedrag en 
het uiteindelijk uitgekeerde bedrag.
Voorts deelt de penningmeester mee dat Volksvermaken met ingang van 1 januari 2025 
niet meer een bedrag van € 2,-- per lid ontvangt. Oldebert zal alleen nog een kleine 
bijdrage overmaken, van bijvoorbeeld € 50,--.

De penningmeester geeft aan dat de besteding van het dorpsbudget los staat van de 
administratie van Oldebert en dus niet voorkomt in de cijfers van Oldebert. Oldebert heeft 
voor het dorpsbudget rekening en verantwoording af te leggen aan de gemeente 
Westerkwartier en doet dit ook. Voor 2023 heeft de gemeente inmiddels décharge 
verleend aan het bestuur.

9. verslag kascommissie (heren Simon Riepma en Bé Bosman).
Bij afwezigheid van Bé Bosman meldt Simon Riepma dat de door de penningmeester 
aangeleverde cijfers nauwkeurig zijn gecontroleerd en dat er geen onrechtmatigheden zijn 
aangetroffen. Het bestuur en de penningmeester wordt derhalve décharge verleend. Simon
Riepma is aftredend en niet herkiesbaar. Als vervanging van Bé Bosman meldt zich de 
heer S. Boetje aan. Het bestuur dank hem hiervoor.

10. laatste ontwikkelingen
- de scholengemeenschap en de campus zullen niet aan de Tolbertervaart worden
      gevestigd; woningbouw op die plek is nog niet uitgesloten;
- Oldebert zal voorstellen om de scholengemeenschap en campus te plaatsen op het
      terrein waar nu Hummel en Heys zijn gevestigd. Deze bedrijven zouden kunnen
      worden verplaatst naar het Leeksterveld. Ook is als optie genoemd het terrein van
      TLC;
- er zijn inmiddels 70 asielzoekers (voornamelijk gezinnen en alleenstaande vrouwen)
      geplaatst in het voormalig gebouw van Dusseldorp. Zij zullen er tot 1 juli 2024
      verblijven, waarna er Oekraïners zullen verblijven voor een periode van 3 jaar;
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- naar alle waarschijnlijkheid wordt het gemeentehuis gevestigd in Zuidhorn. Het
      bestaande gebouw zal dan worden verbouwd en uitgebreid;
- de Lelylijn komt weer in beeld. Er is zelfs een variant met Leek als opstapplaats.
- Tennet gaat nieuwe masten plaatsen. Het tracé raakt waarschijnlijk ook Tolbert.
      Informatieavonden hierover zijn terug te vinden op de website van Tennet.

De heer Veeze merkt nog op dat er nu goed openbaar vervoer is bij de 
scholengemeenschap, maar dat dat bij TLC bijvoorbeeld niet het geval is. Dat klopt, maar 
daar heeft Oldebert geen zeggenschap over. De voorzitter oppert dat er nog een optie is, 
namelijk herbouw op dezelfde plek.

11. rondvraag en sluiting
Er zijn geen rondvragen. Wel merkt dhr. Joop de Goede op dat de setting vriendelijk en 
gezellig is en maar niet echt handig voor een bestuursvergadering (er staan allemaal losse 
tafels). De voorzitter zegt toe dat bij komende jaarvergadering er weer een U-setting zal 
worden gebruikt.

Geopperd wordt dat het voor de leden fijn zou zijn als zij per mail (nieuwsbrief) op de 
hoogte zouden worden gehouden van de activiteiten van Oldebert. Tevens zou het bestuur 
kunnen overwegen om stukjes in de De Bijblijver (de Schutse) te plaatsen. Misschien dat 
dan meer mensen bekend worden met de activiteiten van Oldebert en daarvan lid zouden 
willen worden.

Martin Weerd geeft aan dat Simon Riepma met zijn opmerking over de contributie in 
relatie tot de statuten gelijk heeft. In de statuten staat duidelijk omschreven dat dit een 
agendapunt dient te zijn tijdens de jaarvergadering.

De voorzitter sluit om 20.21 uur de vergadering en bedankt een ieder voor diens 
aanwezigheid en inbreng. Na een korte pauze geeft Martin Weerd een duidelijke uitleg 
over de mogelijkheden voor het verkrijgen van subsidie in het kader van onder andere 
verduurzaming, maar legt hij ook uit waarvoor het dorpsbudget kan worden aangewend. 
Deze presentatie zal op de website van Oldebert worden geplaatst.


